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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér Lászl ó
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Varga Mihály
nemzetgazdasági miniszterhez, mint a Közbeszerzési és Ellátási Főigazgatóságot irányító
kormánytaghoz

„Megkapta-e a Közbeszerzési és Ellátási Főigazgatóság a minimális vagyonvédelmi rezsióradíj
bevezetéséhez szükséges többlettámogatást? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/2935 . számon benyújtott „Az állami intézményeknél biztosítottak a minimális vagyonvédelm i
szolgáltatási rezsióradíj alkalmazásának feltételei?” című kérdésemre adott írásbeli válaszában dr .
Pintér Sándor belügyminiszter arról tájékoztatott, hogy több minisztérium is jelent ős többletforrás
igényt jelzett a minimális vagyonvédelmi szolgáltatási rezsióradíj bevezetésével összefüggésben . A
belügyminiszter válasza szerint a Közbeszerzési és Ellátási Fő igazgatóság is 397,4 millió forin t
többletforrás igényt jelzett. Arról azonban a belügyminiszter nem tesz említést válaszában, hogy a
tárcák meg is kapták-e az igényelt többletforrásokat .

Ezért kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy a Közbeszerzési és Ellátási F őigazgatóság 2015. évre
kapott-e költségvetési többlettámogatást a minimális vagyonvédelmi szolgáltatási rezsióradí j
bevezetésével összefüggésben fellépő kiadásnövekedés ellentételezésére? Ha igen, kérem ,
tájékoztasson, mekkora volt ez az összeg! A többlettámogatás mértéke elérte-e a Közbeszerzési é s
Ellátási Fő igazgatóság által igényt 397,4 millió forintos összeget? Ha a Közbeszerzési és Ellátás i
Fő igazgatóság egyáltalán nem, illetve a szükségesnél kisebb mértékű többlettámogatást kapott, kérem ,
tájékoztasson, hogy miként gazdálkodják ki a megemelkedett kiadások fedezetét !

Budapest, 2015 . március 6 .

dr. Harapó Tamás
MSZP
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